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متن پرسش

سلام استاد: 1. آقای هاشم حداد می گوید که به بزرگی آقای قاضی نه در گذشته بوده نه در آینده. خب

پس ما نمی توانیم مثل آیت االله قاضی شویم او افضل منه طبق کشف ایشون. من هم دوست دارم

بشوم خیلی! ۲. کشف طلب کردن خوب است یا نه؟ علامه حسن زاده طلب کرده اند بنا بر صحبت

خودشان در انسان در عرف عرفان. ۳. چگونه انسان روش خودش را احراقی کند؟ ۴. چگونه و با چه

روشی انسان شوق عرفانی را در افراد زنده کند؟ (مثلا یکی از آنها نقل داستانهای عرفا)

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: 1- هرکدام از اولیاء از جهتی کمالات خاص خود را دارند. هرکس باید در

مسیری که خداوند برای او قرار داده است، حرکت کند و به نتایج خاص خود برسد 2- طلب بندگی و

اطاعت باید داشته باشیم خداوند خودش آنچه برای شوق عبادت نیاز است، مرحمت میکند 3- باید

سعی کرد جز خدا در میان نباشد 4- انسانها به خودی خود در جان خود شوق عرفانی دارند، باید غیر

خدا را مهم نکرد تا آن شوق ظهور کند. موفق باشید


